
PROTOKÓŁ Nr 11 

 XI sesji Rady Miejskiej Ciechocinka 

z dnia 24 lipca 2019 r. 

 

 

Ad. 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

Otwarcia XI sesji Rady Miejskiej VIII kadencji w latach 2018-2023 dokonał Przewodniczący 

Rady Miejskiej Jerzy Sobierajski. Na wstępie odsłuchano hymn RP. Następnie 

Przewodniczący powitał wszystkich radnych oraz osoby zaproszone.  

Przewodniczący stwierdził, że na 15 radnych obecnych jest 12 radnych. Trzech radnych jest 

nieobecnych usprawiedliwionych.  

 

Ad. 2. Wybór sekretarza obrad i protokolantów. 

- p. Przewodniczący - Na sekretarza obrad proponuję radnego Sebastiana Sobieraja, na 

protokolanta p. Katarzynę Turkiewicz. Jeśli nie usłyszę sprzeciwu będę uważał, że Wysoka 

Rada zaakceptowała moje propozycje (nie zgłoszono sprzeciwu). 

 

Ad. 3. Przedstawienie porządku obrad. 

- p. Przewodniczący – Porządek obrad jest niezmieniony, taki jak Państwo otrzymaliście. 

Ad. 4. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w następujących sprawach: 

a) zmiana uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Ciechocinka na 2019 r. 

- p. Przewodniczący – Proszę o wystąpienie przedstawicieli komisji. 

- r. T. Barczak – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- r. K. Lipiński – Komisja Finansowo-Budżetowa, Planowania i Współpracy Gospodarczej 

pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- r. J. Kędzierska – Komisja Uzdrowiskowa, Zdrowia i Opieki Społecznej pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały. 

- r. A. Rybczyńska – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Miasta 

pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- r. S. Sobieraj – Komisja Komunalna i Porządku Publicznego pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały. 

- p. Przewodniczący – Dziękuję. Otwieram dyskusję w tym punkcie. Kto z Państwa radnych 

chciałby zabrać głos?  

- p. Burmistrz –  Podczas połączonego posiedzenia komisji Rady Miejskiej starałem się 

projekt uchwały zmieniającej budżet przedstawić dość szczegółowo. Chciałbym w dniu 

dzisiejszym w kilku zdaniach wyjaśnić, z czego wynika fakt zwołania sesji nadzwyczajnej  

i podjęcia aktualnie procedowanej uchwały i w konsekwencji następnej, czyli Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Ciechocinka. Skoro ta sesja została zwołana, pozwoliłem sobie 

dołączyć jeszcze jeden projekt uchwały o wniesieniu aportem składników majątkowych do 

spółki Ciechocińskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego. Zwołanie dzisiejszej sesji 

wynikało właściwie z faktu, że zaistniały okoliczności, których nie mogliśmy przewidzieć 

wcześniej, na etapie procedowania wcześniejszych zmian w uchwale budżetowej. Z czego 

wynikają te zmiany? Po pierwsze, z faktu podpisania umów z Zarządem Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego na dofinansowanie organizacji Dożynek Wojewódzkich, które  

w dniu 25 sierpnia odbędą się w Ciechocinku. Na współorganizację tych Dożynek z Gminą 

Miejską Ciechocinek i Starostwem Aleksandrowskim Zarząd Województwa przeznaczył 

kwotę 80.000,00 zł. Również z Urzędu Marszałkowskiego otrzymaliśmy dofinansowanie  

w kwocie 10.000,00 zł na promocję Województwa Kujawsko-Pomorskiego podczas trwania 



tych uroczystości. Wnoszę także o wprowadzenie do budżetu kwoty 5.000,00 zł, która została 

przyznana przez samorząd Województwa na promocję Województwa Kujawsko–

Pomorskiego podczas Ciechocińskiej Parady Majowej. Konieczność zwołania sesji 

nadzwyczajnej wynika także z konieczności wprowadzenia do budżetu kwoty 332.030,75 zł, 

z przeznaczeniem na realizację projektu „Edukacja naszą drogą do sukcesu”, projektu 

europejskiego „Żłobek BAJECZKA”, wprowadzenia środków finansowych, które stanowią 

pozostałość po zrealizowanym zadaniu „Budowa nawierzchni ul. Ogrodowej”, zadaniu 

zabezpieczenia środków na remont z rozbudową szaletu miejskiego w parku Tężniowym  

i wreszcie konieczność wprowadzenia dochodów budżetowych wypracowanych przez 

„Żłobek BAJECZKA” z tytułu odpłatności rodziców za wyżywienie dzieci. Wszystkie 

dochody, które zostały w sposób szczegółowy przedłożone w projekcie uchwały zmieniającej 

budżet, przeznaczone zostaną na realizację celów wskazanych przez dysponentów środków 

lub też kontynuację rozpoczętych inwestycji. Oznacza to, że kwotę 279.090,00 zł 

przeznaczymy na remont szaletu w parku Tężniowym, kwotę 14.200,00 zł na opłacenie 

prowizji za przygotowanie emisji obligacji komunalnych na rzecz Banku PKO BP. Wnoszę 

także o zwiększenie deficyt budżetowego o kwotę 215.000,00 zł i pokrycie zwiększenia 

deficytu budżetowego wolnymi środkami finansowymi z lat ubiegłych, z przeznaczeniem na 

zrealizowanie budowy nawierzchni ul. Sowińskiego wraz z odwodnieniem i budową 

oświetlenia – etap I. Przypominam, że mieliśmy na to zadanie zaplanowaną kwotę 500.000,00 

zł. Przeprowadzone procedury przetargowe pokazały, że tak znacząco wzrosły koszty 

realizacji zadań drogowych, że abyśmy mogli podpisać umowę i przystąpić do wykonania 

zadania, potrzebny jest wzrost tych środków o kwotę 120.000,00 zł. Na realizację zadania 

budowa i utwardzenie nawierzchni parkingu i budowa nawierzchni drogi wraz z zatokami 

parkingowymi na odcinku Staszica - przypominam jest to boczna droga od Staszica, na 

zapleczu sanatorium „Sanvit”- mieliśmy przeznaczoną kwotę 365.614,00 zł. Procedura 

przetargowa pozwoliła na wyłonienie oferty najtańszej za kwotę 414.838,08 zł. Wobec 

powyższego proponuję zwiększyć kwotę na to zadanie o 60.000,00 zł. W tej kwocie 

znajdować się będą także środki finansowe na pokrycie zatrudnienia inspektora nadzoru. 

Kolejne zadanie, gdzie 5-krotnie ogłaszaliśmy przetarg i 5-krotnie albo nikt nie składał oferty, 

albo te oferty wyraźnie przekraczały kwotę zapisaną w budżecie, to jest zagospodarowanie 

sportowo-turystyczne terenów nad Wisłą – II etap realizacji tego zadania. To zadanie także 

będzie realizowane przy udziale środków europejskich. To dofinansowanie wynosi ponad 

145.000,00 zł i z środków budżetowych 204.924,00 zł. Łącznie 350.000,00 zł. Natomiast 

zaistniała konieczność zwiększenia tych środków o kwotę 20.000,00 zł, ponieważ nie 

moglibyśmy podpisać umowy, bo kwota najniższej oferty opiewa na 370.000,00 zł. Wnoszę 

także o zwiększenie środków finansowych na opracowanie dokumentacji technicznej dla 

zadania „Budowa nawierzchni drogi ul. Żytniej wraz z odwodnieniem”. Zapisaliśmy  

w budżecie kwotę 400.000,00 zł. Oferty, które wpłynęły pokazały, że jest to zbyt mała ilość 

środków finansowych, wobec tego wnoszę o zwiększenie o 15.000,00 zł. Ostatnia pozycja  

w tym projekcie, to zmiana nazwy zadania. Mieliśmy zapisane w budżecie 

„Zagospodarowanie terenu przy ul. Wołuszewskiej na potrzeby utworzenia przystanku 

komunikacji autobusowej na ul. Wołuszewskiej”, a tak, jak Państwu próbowałem wczoraj 

przedstawić, nastąpi zmiana lokalizacji, ten przystanek będziemy realizować w bezpośredniej 

bliskości campingu, a ten zlokalizowany jest przy ul. Kolejowej. Kwota, która była zapisana 

w budżecie pozostaje niezmienna i myślę, że ona będzie wystarczającą, żeby to zadanie 

szybko i sprawnie wykonać. Przypominam, że jest to kwota 800.000,00 zł. Wszystkie 

omówione wydatki budżetowe per saldo wzrosną o kwotę 644.030,75 zł, co sprawi, że łączna 

kwota wydatków budżetowych wyniesie dla budżetu miasta Ciechocinka 63.308.281,81 zł.  

W świetle moich wczorajszych wyjaśnień i tej wypowiedzi, zwracam się do Państwa z prośbą 

o podjęcie stosownej uchwały. 



- p. Przewodniczący – Dziękuję bardzo Panu Burmistrzowi. Czy są jakieś pytania, głosy? 

Przystępujemy do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Ciechocinka na 2019 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Grzegorz Adamczyk, Dariusz Barczak, Tomasz Dziarski, Jolanta Kędzierska, 

Kazimierz Lipiński, Robert Marzec, Paweł Rosiński, Agnieszka Rybczyńska, Daniel 

Skibiński, Sebastian Sobieraj, Jerzy Sobierajski, Wojciech Zieliński 

NIEOBECNI (3) Jarosław Jucewicz, Wojciech Skotnicki, Dariusz Szadłowski 

- r. S. Sobieraj – Na 12 radnych, 12 jest za. 

- p. Przewodniczący – Dziękuję, stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

b) Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ciechocinka na lata 2019-2030 

- p. Przewodniczący – Proszę o wystąpienie przedstawicieli komisji. 

- r. T. Barczak – Komisja Rewizyjna pozytywnie oceniła zmianę WPF na lata 2019-2030. 

- r. K. Lipiński – Komisja Finansowo-Budżetowa, Planowania i Współpracy Gospodarczej 

pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- r. J. Kędzierska – Komisja Uzdrowiskowa, Zdrowia i Opieki Społecznej pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały w sprawie zmiany WPF Miasta Ciechocinka na lata 2019-2030. 

- r. A. Rybczyńska – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Miasta 

pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- r. S. Sobieraj – Komisja Komunalna i Porządku Publicznego pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały. 

- p. Przewodniczący – Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję w tym punkcie. Nie widzę 

chętnych, przystępujemy do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ciechocinka na lata 2019-2030.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Grzegorz Adamczyk, Dariusz Barczak, Tomasz Dziarski, Jolanta Kędzierska, 

Kazimierz Lipiński, Robert Marzec, Paweł Rosiński, Agnieszka Rybczyńska, Daniel 

Skibiński, Sebastian Sobieraj, Jerzy Sobierajski, Wojciech Zieliński 

NIEOBECNI (3) Jarosław Jucewicz, Wojciech Skotnicki, Dariusz Szadłowski 

- r. S. Sobieraj – Na 12 radnych, 12 jest za. 

- p. Przewodniczący – Dziękuję, stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

c) Wniesienie wkładu niepieniężnego (aportu) do Ciechocińskiego Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością w Ciechocinku 

- p. Przewodniczący – Proszę o wystąpienie przedstawicieli komisji. 

- r. T. Barczak – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje przyjęcie powyższej uchwały. 

- r. K. Lipiński – Komisja Finansowo-Budżetowa, Planowania i Współpracy Gospodarczej 

pozytywnie opiniuje powyższą uchwałę. 

- r. J. Kędzierska – Komisja Uzdrowiskowa, Zdrowia i Opieki Społecznej pozytywnie 

zaopiniowała uchwałę. 



- r. A. Rybczyńska – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Miasta 

pozytywnie opiniuje projekt powyższej uchwały. 

- r. S. Sobieraj – Komisja Komunalna i Porządku Publicznego pozytywnie opiniuje powyższy 

projekt uchwały. 

- p. Przewodniczący – Dziękuję. Otwieram dyskusję w tym punkcie. Kto z Państwa radnych 

chciałby zabrać głos?  

- p. Burmistrz – Przedłożony projekt uchwały jest właściwie elementem porządkowania 

pewnych działań, które powinniśmy prowadzić, aby wzmacniać potencjał naszych spółek,  

w tym wypadku CTBS. W końcowej fazie – myślę, że to kwestia tego, najpóźniej przyszłego 

tygodnia - jest zakończenie realizacji budowy kolejnego bloku mieszkalnego,  

24-mieszkaniowego, który w sierpniu będziemy chcieli oddać do dyspozycji mieszkańcom 

uzdrowiska. By wzmocnić potencjał spółki CTBS, aby poprawić jego stan posiadania, a także 

i możliwości ewentualnego zaciągania kredytu, wystąpiłem do Państwa z projektem uchwały, 

który obejmuje przekazanie na majątek spółki, w formie aportu, dwóch działek o łącznej 

powierzchni 1.284 m² i nowo wybudowanego bloku. Łącznie te nieruchomości mają wartość 

3.925.152,00 zł. Myślę, że ten projekt uchwały nie powinien budzić najmniejszych 

wątpliwości i informuję Państwa, że będę podejmował takie działania i występował do 

Państwa z projektami kolejnych uchwał, aby doprowadzić do sytuacji, w której CTBS będzie 

dysponentem całej substancji mieszkaniowej, stanowiącej własność gminy. Nie ma w tym 

żadnego ryzyka, spółka jest w 100% własnością Gminy, wobec powyższego wszelkie 

działania Zarządu znajdują się pod pełną kontrolą nie tylko rady nadzorczej, ale przede 

wszystkim organu właścicielskiego. Proszę o podjęcie stosownej uchwały. 

- p. Przewodniczący – Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa radnych chciałby jeszcze zabrać 

głos w tym punkcie? Nie widzę, podejmujemy głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) do Ciechocińskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością w Ciechocinku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (12) Grzegorz Adamczyk, Dariusz Barczak, Tomasz Dziarski, Jolanta Kędzierska, 

Kazimierz Lipiński, Robert Marzec, Paweł Rosiński, Agnieszka Rybczyńska, Daniel 

Skibiński, Sebastian Sobieraj, Jerzy Sobierajski, Wojciech Zieliński 

NIEOBECNI (3) Jarosław Jucewicz, Wojciech Skotnicki, Dariusz Szadłowski 

- r. S. Sobieraj – Na 12 radnych, 12 głosowało za. 

- p. Przewodniczący – Dziękuję bardzo. 

 

Ad. 5. Zakończenie obrad XI sesji Rady Miejskiej Ciechocinka VIII kadencji (2018-

2023). 

Zakończenia obrad XI sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy 

Sobierajski. 

 

Na zakończenie odsłuchano hymn RP. 

 

Czas trwania sesji: od godz. 15.35 do godz. 15.55 

     

     Protokołowała                          Sekretarz obrad                  Przewodniczący Rady Miejskiej   

                                                                                                                           

Katarzyna Turkiewicz                 Sebastian Sobieraj                          Jerzy Sobierajski                                                                                                       


